



## PROTOKOLL LÄNGDRÅD 30 AUGUSTI 2021

**Tid:** 18:00 -21:00

**Plats:** Teams

**Närvarande ledamöter:** Längdrådets ledamöter.

Lasse Jonsson deltog inte.

**Närvarande tjänstemän:** Daniel Fähræus, Karin Ersson, Lars Selin och Ludvig Remb.

**1. Föregående protokoll. 16 juni 2021**

Lades till handlingarna.

**2. Tankar inför hösten.**

Anna Mirårs som är ny t.f ordförande inledde med att presentera sina tankar inför höstens möten. Anna vill göra lite mindre justeringar vad gäller rutiner.

Agenda skickas ut senast 1 vecka innan mötet. Har ledamöter underlag som ska behandlas bör det inkomma minst en vecka innan mötet.

Om brådskande ärenden inkommer mellan mötena skickar Anna ut ett sms förutom Teams och mejl. Skicka gärna bekräftelse på att du har mottagit meddelandet.

Alla kontrollerar om sina uppgifter stämmer på denna sida:

<https://www.skidor.com/Grenar/langdakning/Verksamhet/langdrad/>

Anna påpekar att det är viktigt att alla ledamöter uttrycker sin åsikt så att beslut tas för som alla står bakom.

Anna deltar gärna på t.ex elitklubbsmöten. Ludvig bjuder in Anna.



Anna vill återta en kort rapport från fokusområdena, men max 1 min. Rapport via protokollet ska ändå ske.

Anna önska ha något längre möte varje arbetsår. Hon vill ha högt i tak och att vi får till bra diskussioner under hösten.

Anna tror att det är positivt om LR:s ledamöter kan vara med på både elitklubbmöten och årsmöten med distrikt och skidting. Utbildningshelg.

Johan Eriksson kan besöka utbildningshelgen i Skövde.

Anna har haft kontakt med Eva-Lena Frick som sitter i styrelsen. Eva-Lena berättade lite vad som sas på sista mötet med styrelsen och med distrikten. Det var följande punkter som är bra att längdrådet känner till:

- Diskuterade pandemin och hur viktigt det också är att vi ser det positiva ur det hela. Det är fler som utbildat sig och vi har lärt oss hur vi har möten mm digitalt.
- Strategi 2026.
- Eva-Lena undrade om vi i längdrådet hade något som vi ville diskutera under skidtinget. Det första längdrådet tänkte på var samarbeten mellan distrikten och utveckling av distrikten.
- De pratade mycket om Hur mår vi inom SSF? Både mjuka och hårda värden.
- En grupp som arbetar med hur rådets struktur i framtiden ska se ut inom SSF.
- Rekryteringen av ny längdchef. Troligen klar om några veckor.
- En nyanställd som ska jobba med anläggningsfrågor inom hela SSF.

### 3. Förslag på datum för möten.

27 sep, 25 okt och 6 dec (längre). Datum för vårens möten sätts under hösten.

Vi tror att det är positivt om vi kan träffas fysiskt på en nationell tävling. Ett första förslag är att besöka junior cupen i Ulricehamn i början av februari.



#### 4. **Rapport från mötet med styrelsen och rekrytering av ny längdchef.**

Anna Mirårs

Anna Mirårs har tillsammans med Göran Nilsson och Patric Björk haft ett möte med styrelsen där Karin Matsson och Stefan Bessman var deras representanter. Längdrådet framförde sina åsikter angående att längdrådet är oroliga inför framtiden. Det är viktigt att vi har ett ledarskap inom SSF som är hållbart mm. Nyligen slutade återigen en längdchef vilket inte alls är bra. Längdrådet anser att vi måste se till att ledarskap, kommunikation och hållbarhet finns. Det är viktigt för längds utveckling och trovärdighet. Anna har sedan under sommaren fortsatt ha kommunikation med Karin där hon framförde längdrådets åsikter. Rekryteringen av ny längdchef är i full gång och hoppas vara klart inom några veckor.

#### 5. **Rapport organisation, fluorförbud, pandemisituationen och FIS frågor.**

Daniel Fåhraeus.

Längdorganisationen jobbar på, med viss oro inför bytet av längdchef, men det känns ändå stabilt.

Daniel slutar sista september. Anders Byström kommer att ta Daniels frågor kopplat till FIS. Daniel har lovat att finnas till hands för en ny längdchef.

Beslut om fluorförbud tas i FIS council i oktober.

#### 6. **Åkarrepresentant i längdrådet**

Enligt tidigare beslut ska en åkarrepresentant få delta som adjungerad i längdrådet då vissa frågor diskuteras. Vi ger uppdraget till Lars Selin/Ludvig Remb och gruppen med elitklubbar att ta fram en tjej och en kille som kan vara adjungerad. Ordförande i längdrådet beslutar när dessa ska bjudas in till längdrådets möten.



**7. SM-avslutningen och diskussion om ändring av upplägget för SM-veckan och SM-avslutningen. Se bifogat underlag.**

Ludvig Remb föredrog de förslag som ligger under dagens agenda. Längdrådet biföll förslaget om att erbjuda fler arrangörer att ansöka om SM avslutningen.

Tävlingsprogramgruppen fick i uppgift att ta fram en lista med för- och nackdelar som det skulle innebära att förändra SM-veckan/SM-avslutningen enligt Kalix SKs förslag. Denna lista blir sedan ett underlag för rådets fortsatta diskussioner i frågan, alla var eniga om att detta är en stor och komplicerad där många argument behöver tas i beaktande innan ett beslut kan tas.

**8. Rapport Junior & Senior gruppen och från elitklubbsmöte.**

Lars Selin.

Junior och seniorgruppen har haft ett första möte i augusti. De diskussioner som skedde under det mötet var upplägget med att föreningarna får vara med och dela på sponsorintäkterna via Trollhättan action week. Där fick åkare dela på en summa om de åkte minst två tävlingar varav minst en i landslagets kläder och minst en i sin förenings kläder.

Nationella gruppen på skandinaviska cupen diskuterades. Det har blivit svårt att hantera för de ledare som ställer upp som ledare/vallare på dessa tävlingar.

Gruppens förslag är att SSF tar ut 6 + 6 åkare som får åka i den nationella gruppen. Svårigheten blir vem som ska ta beslutet och att undvika jäv.

Gruppen diskuterar också hur våra elitföreningar ska kunna få en bättre ekonomi och stötta sina aktiva ännu bättre.

Gruppen pratade också mycket om vad denna grupp ska arbeta med och vilka frågor som gruppen ska behandla.

Gruppen har möte senare denna vecka.



9. **Status 15 - 23 år. Vad ska Utvecklingsgruppen i ledning av Lars prioritera?**

Annika Dahlman, Cathrine Engman och Johan Ericsson rapporterar.

Frågan skjuts till nästa möte.

10. **Rapport nya idrottsgymnasiesystemet.**

Anna Mirårs & Karin Ersson

Diskussion arbetssätt under hösten 2021 - våren 2022. Se bifogat underlag.

Karin berättade att en nyhet planeras att läggas ut där SSF redogör för nuläge och vad som vi vet just nu.

Längdrådet har extra möte nästa vecka för att ta fram ett underlag med förslag på önskade kompetenser/erfarenheter till en arbetsgrupp som ska jobba vidare med frågan.

Karin håller kontakt och informerar hur längdrådet tänker och tycker.

11. **Föreningsenkät.**

Analys och framtid. Se bifogat underlag.

Karin Ersson. Diskussioner längre fram om hur vi arbetar vidare med föreningsenkäten.

12. **Hur går det med förslaget att ändra reglerna för reklam på mössorna?**

Annika Dahlman & Anna Mirårs.

Elitklubbarna har beslutat att FIS regler ska gälla på alla FIS tävlingar i Sverige. Vi ska kommunicera det via elitklubbsmöten och i andra kanaler.



### 13. Läs arbetsgruppernas rapporter.

Anna Mirårs.

Under nästa veckas möte kommer längdrådet att fördela ut alla rapporter från arbetsgrupperna för att ge feedback till gruppen.

### 14. Samarbete distrikten, fundera till mötet den 27 sep.

Anna Mirårs

### 15. Rapport fokusområden.

#### **Barn och Ungdomsgruppen:**

Nu den 4-5 sep ska gruppen träffas fysiskt och diskutera följande:

- Ungdoms cuperna, Kick Off och poängtabell.
- Strategi 2026, mer konkret arbetsplan hur de ska jobba med de olika områdena.
- Skriva förenklade tävlingsregler till tävlande och ledare/föräldrar.
- Arbeta vidare med utveckling av tävlingar för barn och ungdomar. (Tävlingsöversyn – utifrån de synpunkter som kom fram i workshopmötet i juni ta fram prioriterade områden)

#### **Skidor Hela Livet**

Arbetsgruppen har fysiskt möte den 3–4 september i Falun för att detaljplanera säsongen 2021-2022. Målsättning samt handlingsplaner sätts.

### 16. Övriga frågor

Ludvig rapporterade att han den senaste tiden haft flera möten med Christian Borch, Danmarks Skidförbund.

Inledningsvis handlade mötena om hur de danska elitåkarna skulle kunna få hjälp med vallaservice ute på de större tävlingarna under vintern. Detta finns det flera lösningar på till, både norska och svenska vallateamen är inkopplade, så det kommer bli bra.



Mötena har på slutet mer glidit över till att handla om att Danmark vill inleda ett samarbete på alla plan med Svenska Skidförbundet. Svenska Skidskytteförbundet har sedan en tid införlivat danskt skidskytte i svenska region syd och det sker ett utbyte kring tärning, läger och tävling med avstamp i rullskidåkningen då både de sydliga delarna av Sverige och Danmark saknar snö under majoriteten av året.

Rådet var positivt till initiativet och Ludvig fick fortsatt mandat att jobba vidare med Christian Borch. Ludvig rapporterar löpande till rådet om arbetet.

Per-Åke Yttergård aviserade än en gång sin önskan om att kliva av längdrådet. Gruppens förslag är Torbjörn Lundkvist. Anna Mirårs kontaktar styrelsen för att få ett beslut.

#### 17. **Mötet avslutas**